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PROTOKÓŁ  Nr XXVIII/ 2008  
 

z przebiegu XXVIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku 
odbytej w dniu 27 listopada 2008 roku 

w sali konferencyjnej Urz ędu Miejskiego w Zb ąszynku  
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  powitał, radnych, Burmistrza Wiesława Czyczerskiego, 
Skarbnika Gminy Anetę Nawracała, radnego powiatowego Alojzego Jokiel, kierowników 
jednostek organizacyjnych oraz pozostałych przybyłych i otworzył obrady XXVIII sesji Rady 
Miejskiej w Zbąszynku o godz. 13.00. Jednocześnie stwierdził, Ŝe na sali obecnych jest 15 
radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum dla 
prawomocności obrad /listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do 
niniejszego protokołu/.  
 
Do pkt. 2.  
 

Wybór Sekretarza obrad 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji zgłosił 
kandydaturę radnego Andrzeja Budycha (wyraził zgodę) i zarządził głosowanie. 
- za pełnieniem przez radnego Andrzeja Budycha funk cji Sekretarza obrad dzisiejszej 
sesji Rady - głosowało 15 radnych. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe Sekretarzem obrad 
dzisiejszej sesji Rady został radny Andrzej Budych.  
 
Do pkt.3.  

 
Przyjęcie porz ądku obrad 

 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przedstawił planowany porządek obrad.  
 
      P o r z ą d e k   o b r a d :  
1. Otwarcie sesji 
2. Wybór Sekretarza obrad 
3. Przyjęcie porządku obrad 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
6. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 
7. Interpelacje i zapytania 
8. Opłaty lokalne na 2009 rok  
9. Sprawozdanie z realizacji strategii gminy 
10.   Podjęcie uchwał 
a) w sprawie zmian budŜetu gminy i w budŜecie gminy na 2008 rok 
b) w sprawie zasad udzielania oraz wysokości dotacji z budŜetu Gminy Zbąszynek na 

prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane w kościele parafialnym 
Parafii Rzymsko-Katolickiej w Kosieczynie - Kościół p.w. św. Apostołów Szymona i 
Judy Tadeusza 

c) w sprawie zasad udzielania oraz wysokości dotacji z budŜetu Gminy Zbąszynek na 
prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane w kościele filialnym Parafii 
Rzymsko-Katolickiej w Chlastawie – Kościół p.w. Narodzenia Najświętszej Marii Panny 
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d) zmieniająca uchwałę w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, rolnego, leśnego, 
takŜe  
w formie łącznego zobowiązania pienięŜnego, określenia inkasentów i wysokości 
wynagrodzenia za inkaso 

e) w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków 

f) w sprawie ustalenia dla Burmistrza Zbąszynka miesięcznego limitu kilometrów na jazdy 
lokalne 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej dla uczniów 
h) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Stałych Rady i Przewodniczących 

Komisji 
i) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Zbąszynku  
j) w sprawie nadania nazw ulicom na terenie osiedla zabudowy mieszkaniowej 

jednorodzinnej w Zbąszynku 
11.  Odpowiedzi na interpelacje 
12.  Oświadczenia i wolne wnioski 
13.  Zakończenie obrad 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur złoŜył wniosek o wprowadzenie dodatkowego projektu 
uchwały w sprawie wyraŜenia opinii na temat projektu uchwały Rady Powiatu 
Świebodzińskiego w sprawie zmiany uchwały w sprawie likwidacji Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Świebodzinie, ul. Młyńska. Treść  projektu 
uchwały była omawiana na wspólnym posiedzeniu Komisji. 
Za powyŜszą zmianą do porządku obrad głosowano jednogłośnie. 
Więcej zmian do porz ądku obrad nie zgłoszono. 
 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przedstawił porządek obrad sesji po wprowadzonej 
zmianie. 
 
      P o r z ą d e k   o b r a d :  
1.   Otwarcie sesji 
2. Wybór Sekretarza obrad 
3. Przyjęcie porządku obrad 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
6. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 
7. Interpelacje i zapytania 
8. Opłaty lokalne na 2009 rok  
9. Sprawozdanie z realizacji strategii gminy 
10.   Podjęcie uchwał 
a) w sprawie zmian budŜetu gminy i w budŜecie gminy na 2008 rok 
b) w sprawie zasad udzielania oraz wysokości dotacji z budŜetu Gminy Zbąszynek na 

prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane w kościele parafialnym 
Parafii Rzymsko-Katolickiej w Kosieczynie - Kościół p.w. św. Apostołów Szymona i 
Judy Tadeusza 

c) w sprawie zasad udzielania oraz wysokości dotacji z budŜetu Gminy Zbąszynek na 
prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane w kościele filialnym Parafii 
Rzymsko-Katolickiej w Chlastawie – Kościół p.w. Narodzenia Najświętszej Marii Panny 
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d) zmieniająca uchwałę w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, rolnego, leśnego, 
takŜe  
w formie łącznego zobowiązania pienięŜnego, określenia inkasentów i wysokości 
wynagrodzenia za inkaso 

e) w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków 

f) w sprawie ustalenia dla Burmistrza Zbąszynka miesięcznego limitu kilometrów na jazdy 
lokalne 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej dla uczniów 
h) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Stałych Rady i Przewodniczących 

Komisji 
i) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Zbąszynku  
j) w sprawie nadania nazw ulicom na terenie osiedla zabudowy mieszkaniowej 

jednorodzinnej w Zbąszynku 
k) w sprawie wyraŜenia opinii na temat projektu uchwały Rady Powiatu Świebodzińskiego 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Świebodzinie, ul. Młyńska 6 

11.  Odpowiedzi na interpelacje 
12.  Oświadczenia i wolne wnioski 
13.  Zakończenie obrad 
 
Nad przyj ęciem porz ądku po zmianach głosowano jednogło śnie. 
 
Do pkt 4.  

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
 

Przewodnicz ący Rady  Jan Mazur poinformował radnych, Ŝe protokół z poprzedniej sesji 
przez czas trwania sesji będzie wyłoŜony do wglądu i jeŜeli nie będzie uwag zostanie 
przyjęty w pkt.12 porządku obrad. 
 
 
Do pkt. 5  
 

Informacja Przewodnicz ącego Rady o działaniach w okresie mi ędzysesyjnym 
 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym  /sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 
  
 
Do pkt.6  

 
Informacja Burmistrza z działalno ści w okresie mi ędzysesyjnym 

 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił informację z działalności w okresie 
międzysesyjnym /informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.  
W uzupełnieniu do przedstawianego sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym 
dołączona została informacja z działalności referatów Urzędu Miejskiego w okresie 
międzysesyjnym /informacja z działalności referatów UM w okresie od 30 października 
2008r.  do 27 listopada 2008 r. - stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 
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Radny Wojciech Półtorak  zapytał, czy na zadanie dot. kanalizacji na wsiach złoŜono nowy 
projekt i studium wykonalności, czy tylko dołączono dokumenty pod wcześniej złoŜony 
projekt? 
W odpowiedzi Burmistrz Wiesław Czyczerski  poinformował, Ŝe jest to projekt z 2005 roku i 
obecnie trwa uzupełnianie dokumentacji. Do tej pory został złoŜony akces na prowadzenie 
projektu, natomiast teraz wystąpiła potrzeba dołączenia pozostałej, niezbędnej dokumentacji, 
łącznie z pozwoleniem na budowę i decyzjami środowiskowymi, by projekt mógł być 
rozpatrywany w II etapie. 
 
 
Do pkt.7  
 

Interpelacje i zapytania 

 

Radna Wioleta Muszy ńska  zgłosiła zapytanie ile projektów zostało przygotowanych w 
ramach konkursu ogłoszonego przez Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego na 
dofinansowanie zadań realizowanych przez instytucje kultury. Ponadto zapytała, czy 
Kierownik OKSiR otrzymał polecenie zapoznania się z warunkami konkursu. Zdaniem radnej 
OKSiR mógłby złoŜyć wnioski o dofinansowanie zadań przynajmniej w trzech priorytetach; 
chociaŜby w ramach programu edukacji kulturalnej oraz w ramach programu natury i 
czytelnictwa.   

Radny Ryszard Stachowiak 
- zwrócił się o przedstawienie wyniku ekspertyzy stanu technicznego auli w Gimnazjum 
- zgłosił zapytanie, czy w gminie rozpoczęto prowadzenie oceny energetycznej 

nieruchomości będących w zarządzie gminy?  
Radny nadmienił, Ŝe od połowy 2008 roku takie oceny są juŜ prowadzone i zobowiązani są 
do tego wszyscy zarządcy i administratorzy budynków, natomiast od 2009 roku nie będzie 
moŜna przeprowadzić Ŝadnej transakcji zbywania nieruchomości bez stosownego 
certyfikatu. 
 
Radna Agnieszka Budych 

- w kwestii środków przeznaczonych na remont Pałacu, radna zgłosiła zapytanie o jaki 
remont chodzi? 

- odnośnie ścieŜki rowerowej na cmentarz w Dąbrówce Wlkp. radna zapytała, jakie 
były uzgodnienia między Starostwem a Urzędem, poniewaŜ Starostwo podaje koszt 
wykonania ścieŜki w wysokości 140 tys. zł , Urząd 90 tys. zł plus  8,5 tys. zł na koszty 
dokumentacji, a we wcześniejszych uzgodnieniach ustalono koszty po połowie. 

 
Radna Halina Taczała  

- zapytała, czy został juŜ ogłoszony przetarg na przeprowadzenie Akcji Zima i 
oczyszczanie miasta, poniewaŜ nie zauwaŜyła informacji na stronie internetowej. 

- zgłosiła zapytanie o jaką kwotę wzrosły koszty kadry mając na uwadze ustalenie na 
ostatniej sesji wynagrodzenia dla Burmistrza oraz zatrudnienie Zastępcy Burmistrza? 

 
W kwestii złoŜonego projektu na przebudowę ul. Małej, Topolowej i Sportowej w Zbąszynku 
w ramach tzw. „schetynówek”, radny Wojciech Półtorak , zapytał, czy złoŜenie projektu 
sprosta wymaganiom ministerialnym stawianych w ofercie z Narodowego Programu, czyli 
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połączeniu dróg wojewódzkich, powiatowych i gminnych?  
 
Radny Mieczysław Maciejewski  

- zapytał, czy są juŜ informacje, które gminy otrzymają dofinansowanie w ramach „Moje 
boisko – Orlik”? 

- zapytał, czy gmina będzie się starała o środki na centrum kształcenia w pozostałych 
sołectwach? 

 

Do pkt.8  

Opłaty lokalne na 2009 rok 
 

Burmistrz Wiesław Czyczerski  poinformował, Ŝe z przeprowadzonej kalkulacji kosztów 
wody wynika, Ŝe koszt opłaty za wodę nie ulegnie zmianie i proponowana kwota to 2,10 zł, 
natomiast proponowany koszt opłaty za kanalizację to 3,40 zł. Czynsz za m2 powierzchni 
mieszkalnej równieŜ nie uległ zmianie. Proponowane stawki zostaną poddane pod 
głosowanie na dzisiejszej sesji w punkcie „Podjęcie uchwał” przy projekcie uchwały w 
sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 
ścieków. 
Przewodnicz ący Komisji Gospodarki i Bud Ŝetu Krzysztof Krzywak  stwierdził, Ŝe mając 
na względzie powstały spór przy ustalaniu opłat w poprzednim roku, Komisja Gospodarki i 
BudŜetu w bieŜącym roku była mile zaskoczona powstałą sytuacją. Ponadto radny 
zaznaczył, Ŝe Kierownik ZUK zagwarantował, Ŝe utrzymanie opłat na niezmienionym 
poziomie nie spowoduje problemów z przeprowadzeniem remontów i bieŜącym utrzymaniem 
sieci kanalizacyjno- wodociągowej oraz dał gwarancję nie wprowadzenia zbyt wysokiej 
podwyŜki w 2010 roku. Zdaniem radnego, pod względem społecznym jest to bardzo dobra 
decyzja zauwaŜył takŜe jej słuszność z punktu widzenia kończącej się strategii rozwoju 
gminy, gdyŜ nie spowoduje ona kłopotów z utrzymaniem sektora a zarazem da pozytywny 
akces do prac nad nową Strategią Gminy. 
Radny Dariusz Drosik  stwierdził, Ŝe utrzymanie opłat lokalnych na niezmienionym poziomie 
jest „laurką” w stronę Burmistrza, pod którą radny się podpisuje. 
 

Do pkt. 9  

Sprawozdanie z realizacji strategii gminy 
 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił sprawozdanie z realizacji strategii gminy 
/sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/. 
 
Przewodnicz ący Komisji Gospodarki i Bud Ŝetu Krzysztof Krzywak  zauwaŜył, iŜ patrząc 
na metodologię i technikę, to obecna strategia zbyt duŜo nie róŜni się od tej, która została 
utworzona w I kadencji.  Biorąc pod uwagę potrzebę budowania nowej strategii (obecna 
kończy się w 2010 roku), zdaniem radnego, wyzwania powinny być zupełnie inne, zmieniła 
się bowiem filozofia budowania strategii oraz oczekiwania i choć sam cel strategiczny i wizja 
jest powielana, to przy tworzeniu nowej potrzebna jest dogłębna analiza. Radny zaznaczył, 
Ŝe trzeba pomyśleć nad zbudowaniem wstępnych procedur nowej strategii kończąc zarazem 
szczegółowym raportem dotyczącym realizacji zadań. Ponadto w ocenie radnego wskaźniki 
do strategii powinny być bardzo szczegółowo opracowane i nastawione na sferę społeczną, 
powinno się takŜe utworzyć ośrodek monitorowania i zarządzania strategią. Według radnego 
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w nowej strategii naleŜałoby przyjąć taką formułę, by spowodować pojawienie się większej 
ilości organizacji pozarządowych. 
 
Radny Wojciech Półtorak  odniósł się do określenia zasad finansowania szkół w gminie. W 
poruszonym temacie poinformował, Ŝe poprzedni Burmistrz wprowadził zasady 
finansowania, których Rada nie przyjęła. Wobec powyŜszego zapytał obecnych na sesji 
Dyrektorów Szkół, czy ta zasada finansowania i pomocy szkołom była dobra w okresie 
ostatnich dwóch lat,  poniewaŜ  zapisano, Ŝe nie przyjmuje się tych zasad w roku bieŜącym. 
Ponadto radny zapytał, czy zostały jakieś oszczędności z tego tytułu na koniec roku i co z 
tymi oszczędnościami Dyrektorzy zamierzają zrobić? 
 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Zb ąszynku Małgorzata Czaczyk  poinformowała, Ŝe po 
raz pierwszy w tym roku zostały uchwalone budŜety szkół zgodnie ze złoŜonym planem i pod 
koniec roku kaŜda z placówek posiada pewne oszczędności. Sprawę  oszczędności 
przedstawiono Burmistrzowi na spotkaniu z Dyrektorami Szkół. Jak poinformowała Dyrektor 
Małgorzata Czaczyk oszczędności w przypadku Szkoły Podstawowej w Zbąszynku wynikły z 
planowanych odpraw emerytalnych dla dwóch nauczycieli (skutki ok. 30 tys. zł), inne 
wynikały z tego, Ŝe nauczyciele, którzy byli planowani do awansu we wrześniu przesunęli  
awans i skutki finansowe będą od 1 stycznia 2009 roku. Ponadto powstały oszczędności na 
kosztach, które wynikły z racjonalnego i oszczędnego gospodarowania np. z tytułu energii 
elektrycznej. Po rozmowie z Burmistrzem środki zaoszczędzone zostają przesunięte na 
nowy rok budŜetowy, na co Dyrektorzy wyrazili zgodę, poniewaŜ kwestie awansu czy odpraw 
przesuwają się tylko w czasie, natomiast oszczędnościami pozostały środki, które powstały 
w związku ze zwolnieniami  lekarskimi. 

W poruszonym temacie głos zabrała równieŜ Pani Adrianna Kosicka-Matuła Dyrektor I 
Gimnazjum w Zb ąszynku  informując, Ŝe w przypadku I Gimnazjum trudno mówić, Ŝe 
pozostające środki moŜna nazwać oszczędnościami. Analizując budŜet szkoły, koszty 
płacowe stanowią około 85-87 % , zatem zdaniem Dyrektor Gimnazjum trudno zaoszczędzić 
na wydatkach rzeczowych, poniewaŜ są one juŜ zaplanowane w sposób racjonalny i 
rozsądny, a jeŜeli pojawią się  tzw. oszczędności to raczej wynikają one z nieprzewidzianych 
sytuacji typu choroba, gdy nauczyciel dyplomowany zostaje zastąpiony przez nauczyciela 
staŜystę, co zdecydowanie obniŜa koszty. 

 
Radny Wojciech Półtorak  zapytał, czy taka nieformalna zasada finansowania szkół oraz 
swoboda w wykorzystywaniu środków w takich wysokościach jakich zostało to 
przedstawione w złoŜonych planach przez poszczególne szkoły,  nie mogłaby zostać 
wpisana w budŜecie oświatowym na przyszły rok? 
Radny Sylwester Budych  zapytał radnego Wojciech Półtoraka  jakie „zasady szkół, których 
Rada nie przyjęła” radny Wojciech Półtorak ma na myśli, czy są to zasady poprzedniego 
Burmistrza, czy obecne? Zapytał równieŜ, czy zasady te były głosowane na sesji? Radny 
poprosił o wyjaśnienie przez radnego Wojciecha Półtoraka, dlaczego twierdzi, Ŝe Rada nie 
przyjęła zasad finansowania szkół? 
Odnosząc się do powyŜszego Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  zaznaczył, Ŝe jeśli Rada 
nie honorowałaby budŜetu gminy, który został w konsensusie przyjęty to tych faktów by nie 
było. Przypomniał równieŜ, Ŝe  nie było przy głosowaniu nad przyjęciem budŜetu Ŝadnych 
sytuacji, które spowodowałyby sytuację trudną dla byłego Burmistrza. 
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Radny Wojciech Półtorak  zaznaczył, Ŝe nie pytał o zasady tylko o swobodę finansową 
działania. 
Przewodnicz ący Komisji Gospodarki i Bud Ŝetu Krzysztof Krzywak  przypomniał, Ŝe jego 
celem i zadaniem było wprowadzić jasne kryteria i zasady finansowania szkół i w tym 
momencie na Komisji Gospodarki i BudŜetu Pani Skarbnik przedstawiła trzy warianty 
finansowania szkół i następnie przy dyskusjach określiła, Ŝe przyjęto zasadę przyznania 
szkołom tyle ile jest szkołom potrzebne.  
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe sprawozdanie z realizacji Strategii 
zostało przyj ęte. 

 
Do pkt. 10  

 
Podjęcie uchwał 

a/. 
 
Skarbnik Aneta Nawracała  przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmian budŜetu 
gminy i w budŜecie gminy na 2008 rok, zaznaczając jakie zmiany zostały wprowadzone od 
momentu przedstawienia projektu powyŜszej Uchwały na posiedzeniach Komisji. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu 
uchwały, przedstawił stanowiska Komisji Stałych, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych, przy 15 głosach „za” podjęła uchwałę Nr 
XXVIII/46/2008 w sprawie zmian budŜetu gminy i w budŜecie gminy na 2008 rok. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XXVIII/46/2008 w sprawie zmian bud Ŝetu gminy i w bud Ŝecie gminy na 2008 rok została 
podj ęta jednogło śnie  /uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/. 
 
b/. 
 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie zasad 
udzielania oraz wysokości dotacji z budŜetu Gminy Zbąszynek na prace konserwatorskie, 
restauratorskie i roboty budowlane w kościele parafialnym Parafii Rzymsko-Katolickiej w 
Kosieczynie - Kościół p.w. św. Apostołów Szymona i Judy Tadeusza, zaznaczając, Ŝe 
wprowadzono zmianę do projektu uchwały przyznając dotację w wysokości 19 tys zł. (w 
projekcie dotacja zapisana była w wysokości 15 tys. zł) 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu 
uchwały, przedstawił stanowiska Komisji Stałych, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych, przy 15 głosach „za” podjęła uchwałę Nr 
XXVIII/47/2008 w sprawie zasad udzielania oraz wysokości dotacji z budŜetu Gminy 
Zbąszynek na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane w kościele 
parafialnym Parafii Rzymsko-Katolickiej w Kosieczynie - Kościół p.w. św. Apostołów 
Szymona i Judy Tadeusza. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XXVIII/47/2008 w sprawie zasad udzielania oraz wyso kości dotacji z bud Ŝetu Gminy 
Zbąszynek na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane w ko ściele 
parafialnym Parafii Rzymsko-Katolickiej w Kosieczyn ie - Kościół p.w. św. Apostołów 
Szymona i Judy Tadeusza  została podj ęta jednogło śnie  /uchwała stanowi załącznik nr 8 
do niniejszego protokołu/. 
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c/. 
 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie zasad 
udzielania oraz wysokości dotacji z budŜetu Gminy Zbąszynek na prace konserwatorskie, 
restauratorskie i roboty budowlane w kościele filialnym Parafii Rzymsko-Katolickiej w 
Chlastawie – Kościół p.w. Narodzenia Najświętszej Marii Panny. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu 
uchwały, przedstawił stanowiska Komisji Stałych, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych, przy 15 głosach „za” podjęła uchwałę Nr 
XXVIII/48/2008 w sprawie w sprawie zasad udzielania oraz wysokości dotacji z budŜetu 
Gminy Zbąszynek na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane w kościele 
filialnym Parafii Rzymsko-Katolickiej w Chlastawie – Kościół p.w. Narodzenia Najświętszej 
Marii Panny 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XXVIII/48/2008 w sprawie zasad udzielania oraz wyso kości dotacji z bud Ŝetu Gminy 
Zbąszynek na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane w ko ściele 
filialnym Parafii Rzymsko-Katolickiej w Chlastawie – Kościół p.w. Narodzenia 
Najświętszej Marii Panny  została podj ęta jednogło śnie  /uchwała stanowi załącznik nr 9 
do niniejszego protokołu/. 
 
d/. 
 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 
sprawie inkasa podatku od nieruchomości, rolnego, leśnego, takŜe w formie łącznego 
zobowiązania pienięŜnego, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu 
uchwały, przedstawił stanowiska Komisji Stałych, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych, przy 15 głosach „za” podjęła uchwałę Nr 
XXVIII/49/2008 zmieniającą uchwałę w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, rolnego, 
leśnego, takŜe w formie łącznego zobowiązania pienięŜnego, określenia inkasentów i 
wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XXVIII/49/2008 zmieniaj ąca uchwał ę w sprawie inkasa podatku od nieruchomo ści, 
rolnego, le śnego, tak Ŝe w formie ł ącznego zobowi ązania pieni ęŜnego, okre ślenia 
inkasentów i wysoko ści wynagrodzenia za inkaso została podj ęta jednogło śnie  
/uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/. 
 
e/. 
 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 
taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu 
uchwały, przedstawił stanowiska Komisji Stałych, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych, przy 15 głosach „za” podjęła uchwałę Nr 
XXVIII/50/2008 w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XXVIII/50/2008 w sprawie w sprawie zatwierdzenia ta ryf za zbiorowe zaopatrzenie w 
wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków została podj ęta jednogło śnie  /uchwała 
stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/. 
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f/. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie ustalenia 
dla Burmistrza Zbąszynka miesięcznego limitu kilometrów na jazdy lokalne. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu 
uchwały.  
Radna Halina Taczała zwróciła uwagę, Ŝe zgodnie z Rozporządzeniem Ministra 
Infrastruktury z dnia 25 marca 2002 roku wysokość limitu kilometrów w przypadku naszej 
gminy nie moŜe przekroczyć 300 km. 
Przewodnicz ący Rady  zarządził przerwę celem wyjaśnienia zgłoszonej uwagi. 
 
Po przerwie 
 
W wyniku wyjaśnień, do projektu uchwały wprowadzono limit km w wysokości 300 km. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych, przy 12 głosach „za” i 3 głosach wstrzymujących 
podjęła uchwałę Nr XXVIII/51/2008 w sprawie ustalenia dla Burmistrza Zbąszynka 
miesięcznego limitu kilometrów na jazdy lokalne. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XXVIII/51/2008  w sprawie ustalenia dla Burmistrza Zbąszynka miesi ęcznego limitu 
kilometrów na jazdy lokalne  została podj ęta przy 12 głosach „za” i 3 głosach 
wstrzymuj ących  /uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/. 
 
g/. 
 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 
sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej dla uczniów.  
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur zapytał, czy są pytania do przedstawionego projektu 
uchwały,  
Radny Dariusz Drosik  zauwaŜył, Ŝe ustawodawca niewłaściwe nazwał ten problem, bo 
powinno się to nazwać zapomogą.  
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przedstawił stanowiska Komisji Stałych, po czym 
zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych, przy 13 głosach „za i 2 głosach wstrzymujących 
podjęła uchwałę Nr XXVIII/52/2008 zmieniającą uchwałę w sprawie regulaminu udzielania 
pomocy materialnej dla uczniów. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XXVIII/52/2008 zmieniaj ąca uchwał ę w sprawie regulaminu udzielania pomocy 
materialnej dla uczniów została podj ęta przy 13 głosach „za” i 2 głosach 
wstrzymuj ących /uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/. 
 
h/. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  poinformował, Ŝe projekt uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie powołania Komisji Stałych Rady i Przewodniczących Komisji jest wynikiem 
rezygnacji radnego Krzysztofa Krzywaka z funkcji Przewodniczącego Komisji Gospodarki i 
BudŜetu, Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej i Przewodniczącego Komisji 
Regulaminowej oraz rezygnacji radnego Dariusza Drosika z funkcji Przewodniczącego 
Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej. Ponadto Przewodniczący Rady poinformował, 
Ŝe na posiedzeniu Komisji Stałych w dniu 18 listopada br funkcję Przewodniczącego Komisji 
Gospodarki i BudŜetu zaproponowano radnemu Ryszardowi Dembniakowi, funkcję 
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Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej radnemu Marcinowi 
Kumke oraz funkcję Przewodniczącego Komisji Regulaminowej radnemu Marcinowi Kumke. 
Po czym zapytał, czy są inne propozycje. Nie zgłoszono innych propozycji. 
Następnie Przewodniczący Rady przedstawił treść projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 
sprawie powołania Komisji Stałych Rady i Przewodniczących Komisji. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu 
uchwały,  
Radna Halina Taczała  zwróciła uwagę, Ŝe była dotąd członkiem Komisji Regulaminowej a 
nie Wiceprzewodniczącym jak to zostało odczytane w projekcie uchwały. 
Przewodnicz ący Rady  wyjaśnił, Ŝe pojawiła się taka propozycja z uwagi na zastąpienie 
Przewodniczącego Komisji Regulaminowej w przypadku choroby itp. 
Ustosunkowując się do powyŜszego radna Halina Taczała nie wyraziła zgody na pełnienie 
funkcji Wiceprzewodniczącej Komisji Regulaminowej. 
Wobec powyŜszego projekt uchwały zawierać będzie zapis, Ŝe radna Halina Taczała będzie 
członkiem Komisji Regulaminowej. 
Następnie Przewodniczący Rady Jan Mazur zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych, przy 9 głosach „za” i 6 głosach wstrzymujących 
podjęła uchwałę Nr XXVIII/53/2008 zmieniającą uchwałę w sprawie powołania Komisji 
Stałych Rady i Przewodniczących Komisji. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr XXVIII/53/2008  zmieniaj ąca uchwał ę w sprawie powołania Komisji Stałych Rady i 
Przewodnicz ących Komisji została podj ęta przy 9 głosach „za” i 6 głosach 
wstrzymuj ących  /uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/. 
 
i/. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przedstawił treść projektu uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Zbąszynku. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu 
uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych, przy 9 głosach „za” i 6 głosach wstrzymujących 
podjęła uchwałę Nr XXVIII/54/2008 zmieniającą uchwałę w sprawie powołania Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Zbąszynku. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XXVIII/54/2008 zmieniaj ąca uchwał ę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Zb ąszynku została  podj ęta przy 9 głosach „za” i 6 głosach wstrzymuj ących  
/uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/. 
 
j/. 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie nadania nazw 
ulicom na terenie osiedla zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej w Zbąszynku. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur zapytał, czy są pytania do przedstawionego projektu 
uchwały, przedstawił stanowiska Komisji Stałych, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych, przy 15 głosach „za” podjęła uchwałę Nr 
XXVIII/55/2008 w sprawie nadania nazw ulicom na terenie osiedla zabudowy mieszkaniowej 
jednorodzinnej w Zbąszynku. 
 W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XXVIII/55/2008 w sprawie nadania nazw ulicom na ter enie osiedla zabudowy 
mieszkaniowej jednorodzinnej w Zb ąszynku  została podj ęta jednogło śnie /uchwała 
stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/. 
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k/. 
 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie wyraŜenia 
opinii na temat projektu uchwały Rady Powiatu Świebodzińskiego w sprawie zmiany uchwały 
w sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Świebodzinie, 
ul. Młyńska 6. 
 
Obecny na sesji członek Zarządu Powiatu, radny powiatowy Alojzy Jokiel  wyjaśnił, Ŝe 
konieczność podjęcia uchwały w sprawie wyraŜenia opinii na temat projektu uchwały Rady 
Powiatu Świebodzińskiego w sprawie zmiany uchwały w sprawie likwidacji Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Świebodzinie wiąŜe się ze zmianą  terminu 
likwidacji szpitala SPZOZ w Świebodzinie.  Wszelkie procedury prawne zostały zakończone 
a kontynuacja procedury likwidacji generuje dodatkowe, niepotrzebne koszty. W związku z 
tym jest propozycja zmiany terminu likwidacji na 31 stycznia 2009 roku. 
Końcowe zadłuŜenie, jakie przejął Powiat w wyniku likwidacji SP ZOZ w Świebodzinie 
wynosi 9.134 tys. zł 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur zapytał, czy są pytania do przedstawionego projektu 
uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych, przy 14 głosach „za” i 1 głosie „przeciw” podjęła 
uchwałę Nr XXVIII/56/2008 w sprawie wyraŜenia opinii na temat projektu uchwały Rady 
Powiatu Świebodzińskiego w sprawie zmiany uchwały w sprawie likwidacji Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Świebodzinie, ul. Młyńska 6 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XXVIII/56/2008 w sprawie wyra Ŝenia opinii na temat projektu uchwały Rady Powiatu 
Świebodzi ńskiego w sprawie zmiany uchwały w sprawie likwidacj i Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Świebodzinie, ul. Mły ńska 6 
została podj ęta przy 14 głosach „za” i 1 głosie „przeciw” /uchwała stanowi załącznik nr 
17 do niniejszego protokołu/. 
 
Do pkt.11  
 

Odpowiedzi na interpelacje 
 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  udzielił odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania. 
 
Odnosząc się do interpelacji radnej Wiolety Muszyńskiej Burmistrz poinformował, Ŝe 
Kierownik OKSiR udzieli odpowiedzi na piśmie. 
 
Odnosząc się do interpelacji radnego Ryszarda Stachowiaka – Burmistrz przekazał radnemu 
na piśmie wyniki i zalecenia pokontrolne ekspertyzy auli przy Gimnazjum. 
W kwestii przeprowadzenia oceny energetycznej, Burmistrz poinformował, Ŝe konieczność 
przeprowadzenia takich ocen wprowadzona będzie od 1 stycznia 2009 roku, wcześniej takie 
oceny nie będą przygotowywane z racji kosztów, natomiast w momencie złoŜenia wniosku 
przez lokatora o wykup lokalu w ramach zlecania dokumentacji będzie to koszt 
kwalifikowany, zaliczany do ceny nabycia lokalu. 
 
W odpowiedzi na zapytania radnej Agnieszki Budych, Burmistrz poinformował, Ŝe w kwestii 
remontu Pałacu w Dąbrówce Wlkp. są to środki proponowane w projekcie budŜetu na 2009 
rok i jeŜeli budŜet zostanie w przedstawionej formie zaakceptowany i przyjęty, to zakres prac 
remontowych będzie do uzgodnienia na zebraniu Rady Sołeckiej. Stosowne ustalenia  
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zostaną równieŜ poczynione ze stowarzyszeniem, które wzięło pod opiekę Pałac w 
Dąbrówce Wlkp.  
 
W odniesieniu do zapytania radnej Agnieszki Budych o środki na budowę ścieŜki w 
Dąbrówce Wlkp. Burmistrz poinformował, Ŝe ustalono pokrycie kosztów po połowie. Do tej 
pory gmina wydała 98.540 zł, czekamy na rozliczenie. Po dokładnym rozliczeniu przez 
powiat wiadomo będzie ile wynosić będzie 50% kosztów naleŜących do wydatków z budŜetu 
naszej gminy. 
 
W odpowiedzi na zapytania zgłoszone przez radną Halinę Taczała, Burmistrz poinformował, 
Ŝe nie ogłaszano przetargu na Akcję Zima, gdyŜ zgodnie z ustawą o zamówieniach 
publicznych odbył się przetarg  ofertowy, wystąpiono do siedmiu podmiotów o złoŜenie 
oferty, wybrano najkorzystniejszą ofertę i takie umowy zostały podpisane. Utrzymanie zieleni 
i utrzymanie letnie pozostanie kwestią do rozwaŜenia, być moŜe przejmie te zadania ZUK. 
Radna Halina Taczała  zgłosiła dodatkowe zapytanie, dlaczego na stronie nie ma 
ogłoszonych przetargów? 
Burmistrz  wyjaśnił, Ŝe jeŜeli występujemy o złoŜenie ofert to nie ma potrzeby ogłaszania 
przetargu,  w wyniku przekroczenia stosownych kwot  zamówienia przetarg naleŜałoby 
opublikować. 
Ponadto odpowiadając na drugie zapytanie radnej Haliny Taczała, Burmistrz poinformował, 
Ŝe nie moŜna mówić o wzroście kosztów kadry, poniewaŜ spadły one o 412 zł. 
 
W odniesieniu do interpelacji radnego Wojciecha Półtoraka, Burmistrz poinformował, Ŝe   
gmina podjęła próbę przygotowania wniosku, wykazano i udowodniono łączność drogi z 
autostradą, kryteria przyznawania wniosków są znane i zostaną wykorzystane. 
 
W odpowiedzi na zapytania radnego Mieczysława Maciejewskiego dot. informacji o „Boisku- 
Orlik” Burmistrz poinformował, Ŝe narazie nie ma rankingu, informacje miały się ukazać do 
końca listopada, jest wykaz złoŜonych projektów i gmina moŜe zakwalifikować się na 2009 
rok i ma szanse na realizację projektu Orlik 2012. Gmina przygotowuje się do złoŜenia 
projektu, jest zlecona dokumentacja techniczna. 
Jeśli chodzi o centra kształcenia, Burmistrz poinformował, Ŝe w 2009 roku planuje się 
otworzyć takie centrum w  Rogozińcu, ze środków StraŜy. W 2005 roku był złoŜony projekt 
na Kręcko, ale nie udało się znaleźć przyłącza internetowego. Obecnie Telekomunikacja 
przysłała pismo, Ŝe taka moŜliwość juŜ się pojawiła. 
 
Do pkt.12  

Oświadczenia i wolne wnioski 
 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  podziękował dotychczasowym Przewodniczącym Komisji 
tj, radnemu Krzysztofowi Krzywakowi i radnemu Dariuszowi Drosikowi za pracę w minionym 
dwuletnim okresie i przewodniczenie Komisjom, podziękował za merytoryczną debatę oraz 
za scalanie Komisji. Wyraził nadzieję, Ŝe ich doświadczenie nadal będzie pozytywnie 
wpływać na przebieg Komisji. Pogratulował równieŜ nowym Przewodniczącym Komisji. 
 
Radny Dariusz Drosik  podziękował członkom Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej 
i wszystkim, z którymi miał okazję współpracować przez okres dwóch minionych lat.  
 
Następnie Przewodnicz ący Rady  zaprosił na przegląd piosenki dziecięcej, który odbędzie 
się w Domu Kultury o godz. 16.00.Organizatorem jest Szkoła Podstawowa w Zbąszynku. 
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Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej Andrzej Budych  poinformował, Ŝe na dzisiejszym 
posiedzeniu Komisji Rewizyjnej Komisja zajęła się analizą danych zawartych w ulotce dot. 
kosztów oczyszczalni ścieków. Podziękował Pani Skarbnik za rzetelną pomoc w weryfikacji 
ulotki. Następnie przedstawił ustalenia i wnioski Komisji: 
- biorąc pod uwagę obszerność dokumentacji  dot. oczyszczalni ścieków nierealnym byłoby 
stworzenie takiej „ulotki” , 
- podstawą do sporządzenia ulotki mogły być wykazy, zestawienia, które zostały juŜ 
wcześniej sporządzone przez pracowników Urzędu, w ocenie Komisji jest to montaŜ kilku 
wykazów, 
- koszt oczyszczalni ścieków przedstawiony w ulotce jest zawyŜony o ponad 6 mln zł, 
poniewaŜ faktyczny koszt oczyszczalni wyniósł 13 mln zł, co potwierdza dokumentacja 
księgowa, natomiast w ulotce wykazano koszt ponad 19 mln zł.  
Wobec powyŜszego potwierdzają się równieŜ wcześniejsze, wstępne ustalenia z posiedzenia 
Komisji Rewizyjnej we wrześniu  br, podczas którego ustalono, Ŝe część faktur w ulotce 
zawiera powtórzone dane, łącznie na kwotę 6 mln zł. 
Komisja stwierdziła, Ŝe materiały źródłowe są prawidłowo zabezpieczone w tut. Urzędzie, 
natomiast przy przeprowadzanych zmianach kadrowych, które miały miejsce w pewnym 
okresie w Referacie Infrastruktury Technicznej materiały pomocnicze pracowników Urzędu 
nie zostały naleŜycie zabezpieczone, z których zrobiono uŜytek w formie ulotki. Komisja nie 
badała kto sporządził daną ulotkę.  
 
Radny Ryszard Stachowiak  podziękował za przekazane wnioski i zalecenia z ekspertyzy 
auli w Gimnazjum. Radny zwrócił się z prośbą o zapoznanie pozostałych radnych z 
ekspertyzą /przekazana radnemu ekspertyza stanowi załącznik nr 18 do niniejszego 
protokołu/. 
 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  poinformował, Ŝe na przyszłych posiedzeniach Komisji radni 
otrzymają równieŜ tę ekspertyzę. 
 
Burmistrz  Wiesław Czyczerski  przedstawił warunki zbywania nieruchomości i zwrócił się z 
prośbą o opinię Rady dotyczącą przygotowania propozycji stosowania bonifikat od ceny 
nieruchomości nabywanych przez najemców lokali na terenie miasta i gminy Zbąszynek. 
Rada Miejska odniosła si ę jednogło śnie pozytywnie do przedstawionej propozycji. 
/opinia stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe protokół z poprzedniej sesji Rady przez 
czas trwania sesji był wyłoŜony do wglądu. Nie wpłynęły Ŝadne uwagi.  
- za przyj ęciem protokołu z poprzedniej sesji Rady głosowało 1 5 radnych "za”.  
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe w wyniku głosowania protokół z XXVII 
sesji Rady z dnia 30 pa ździernika 2008r. został przyj ęty jednogło śnie. 
 
Do pkt.13  

Zakończenie obrad 
 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1530 zamknął sesję. 
 
 
Protokołowała:                                  Sekretarz obrad:                       Przewodniczący obrad: 
 
Magdalena Tomaszewska                 Andrzej  Budych                          Jan Mazur 
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Wyci ąg z protokołu otrzymali:  
 

1. Burmistrz 
2. Skarbnik  
3. Sekretarz 
4. Przewodniczący Rady 

 
 
 
 

 


